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INTERPELACJA
Na postawie § 18 ust. 1, 2, 3, 4 i 5 Statutu Województwa Opolskiego 
(t.j Dz. Urz. Woj. Opolskiego 2021r. poz. 2836)

w sprawie zajęcia stanowiska dot. odpadów medycznych.
Przedstawienie stanu faktycznego: Jednostki ochrony zdrowia podległe 
samorządowi województwa jak i szpitale powiatowe w okresie epidemii Covid- 19 
generują znaczne koszty na odpady medyczne, co ma związek z utylizacją 
środków ochrony pracowników przez zakażeniem Covid-19. Dlaczego na terenie 
województwa opolskiego nie ma miejsca gdzie odbywałoby się spalanie odpadów 
medycznych? Firma Remondis Opole jest jedynym w województwie opolskim 
przewoźnikiem, a zarazem odbierającym te odpady. Zawozi je bezpośrednio do 
województwa lubuskiego lub podkarpackiego, co oczywiście podwaja koszty                    
w ciągu roku. Każda z jednostek na odpady medyczne w budżecie zwiększa swój 
koszt z powodu cen odpadów medycznych od 200 tys. zł. do 400 tys. zł.                           
w zależności od wielkości podmiotu. 

Czy w województwie opolskim będzie miejsce i kiedy powstanie spalarnia 
odpadów medycznych?
 

Norbert Krajczy 

niepotrzebne skreślić  ٭
Interpelację składa się w sprawach złożonych, o istotnym znaczeniu dla województwa 
i jego mieszkańców. Interpelacja winna zawierać krótkie przedstawienie stanu 
faktycznego, który rodzi pytanie do adresata.
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